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Szanowny Pon

Marek Wojtkowski
Prezydent m. Wtoclawko

W nawiqzaniu do pana pisma z dnia 30.05.20J.7r znok
GM.GK.0003.64.2016 w czqici dotyczqcej nasadzenia 3 szt. drzew w pasie
drogowym ur- Kujawskiej uprzejmie proszq o udzierenie odpowiedzi kiedy
nastqpi realizacja nasodzenia drzew przez MZUK i D ijokie to bqdq gatunki_
odmiany drzew oraz gdzie bqdq nasodzone _ w jakiej lokalizocji pasa
d rogowego u l. Kuj awskiej.
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